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Zwracam sig z uprzejm4 pro6b4 w imieniu mieszkaric6w
Wloclawka o zbudowanie na ulicy Sasankowej mostu na rzece Zofijce

i dokoriczenie budowy ulicy Sasankowej, jest to niezbgdna bezpieczna
alternatywa przej azdu dla ulicy Grodzkiej.

Uprzejmie proszE Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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